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Referat af ekstraordinær generalforsamling i G/F Tøpkilde 
Onsdag den 4. oktober 2017 kl. 19.00 

I samlingslokalet på Terslev Skole 
 
 
Formanden Martin nr. 29 bød velkommen til de fremmødte. Til stede var følgende parceller og 
andelsboliger repræsenteret: 
Nr. 3, 9, 29, 31, 35, 37, 39, 43, 45, 51, 58, 60, 62, 64, 65 og 76 samt fuldmagt fra nr. 1, 23 og 28. 
Dette svarer til, at ca. 20% af foreningens medlemmer var fremmødt. 
 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 
Kåre nr. 60 takkede ja til at være dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt jfr. vedtægterne. 
 
Kate nr. 65 og Ivan nr. 51 blev valgt til stemmetællere. Marianne nr. 58 var udpeget af bestyrelsen 
som referent. 
 
Efter en kort dialog blandt de fremmødte, hvor det blev foreslået at tilkendegive sin holdning ved 
håndsoprækning, om man var for eller imod en hastighedsdæmpning, viste en afstemning at 
flertallet var positivt indstillet. 
 

2. Forslag fra bestyrelsen om etablering af vejbump 
Formanden gennemgik kort de 2 forslag fra bestyrelsen. Dette afstedkom en dialog omkring 
pullerterne i forslag 1 og om hvorvidt de kan give efter ved påkørsel og evt. afmonteres om 
vinteren af hensyn til glatte veje og snerydning. Bestyrelsen oplyste, at pullerterne er udført i 
plastik og vil kunne afmonteres om nødvendigt. 
 
Endvidere blev muligheden for evt. etablering af asfaltbump drøftet. Henrik nr. 58 informerede 
om, at bestyrelsen har drøftet dette med Colas. Et overslag på etablering af asfaltbump vil for 1 
bump koste 25.000 kr. og ca. 80.000 kr. for 4 bump. Dertil skal lægges udgift til skiltning. 
 
I forhold til bestyrelsens forslag (bilag 1) om placering af vejbump, blev der spurgt om bumpet ud 
for nr. 39/41 kunne flyttes længere op ad Tøpkildevej, så det blev placeret ud for nr. 78. Til dette 
skal siges, at bestyrelsen har prioriteret at placere alle vejbump før stikvejene ud for AB1, når man 
kører ned ad Tøpkildevej mod Skolevejen. Det er her, det er konstateret, at der ofte køres alt for 
hurtigt. 
 
Bestyrelsen tager i øvrigt højde for, at bumpene placeres i skel ved parcellerne og ubebyggede 
grunde.  
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Stephan nr. 45 fremlagde endnu et tilbud, som han egenhændigt havde indhentet. Her lå prisen på 
ca. 35.000 kr. inkl. moms. Endvidere foreslog han at der kunne påmales et 30 km tegn på asfalten. 
 
Alle tre tilbud blev rundsendt til gennemsyn. 
 
Herefter blev forslag 1 sendt til afstemning med følgende resultat:  

• 26 stemte for 

• 4 stemte imod 

• 8 undlod at stemme 
 
Forslag 1 fra bestyrelsen blev hermed vedtaget, hvorfor bestyrelsens forlag 2 samt Stephans 
forslag ikke blev sendt til afstemning. 
 

3. Eventuelt 
Formanden takkede Henrik og Marianne for deres engagement i bestyrelsen. De takkede for den 
pæne kurv og blomster. Stephan nr. 45 indtræder således i bestyrelsen frem til næste 
generalforsamling. Der er ikke flere valgte suppleanter, idet Alexandra nr. 33 er fraflyttet. 
 
Der blev spurgt til muligheden for fjernelse af hækken ved nr. 6 på hjørnet ved Skolevejen, så 
området kan reetableres med græsplæne. Marianne nr. 58 har været i dialog med formanden for 
AB2, som vil undersøge med administrator. 
 
Ivan nr. 51 fortalte om Faxe Kommunes støttepenge til de små byer. Her kan Borgerforeningen 
søge om støtte til projekter for byen, så længe det er til gavn for alle. 
Ivan/Borgerforeningen foreslår en shelter opsat på vores fællesareal ved søen. Dette kræver dog 
adgang for offentligheden og skal formentlig vedtages på en generalforsamling i 
grundejerforeningen. 
 
Dette afstedkom en dialog om vedligeholdelse af shelteren, om toiletbesøg for besøgende og ikke 
mindst hvad det kunne give af trafik af andre mennesker på vores lille private vej. 
Der blev også talt om, at det måske var muligt at bruge pengene på en legeplads for børnene eller 
en aktivitetsplads for alle aldre. 
 
Herefter takkede formanden for et godt møde og informerede om, at bestyrelsen arbejder videre 
med forslag 1 om etablering af vejbump. 
 
 

___________________________________ ___________________________________ 

Dirigent Kåre Christensen   Formand Martin Oleander 

 

___________________________________ ___________________________________ 

Næstformand Jane Vrøj Baraké Sørensen Kasserer Marianne Skog 

 

___________________________________ ___________________________________ 

Bestyrelsesmedlem Pete Webber  Bestyrelsesmedlem Henrik Skog 


